
 

Families / Familles 

Abstract : 

From a databank released annually, detailed information is available on husband-wife families, lone 
parent families and non-family persons. Data for families may be requested on the age group of family 
members, number and age of children, average family size, total family income range by age of older 
parent and by number of children, sources of family income, economic dependency, labour force 
participation, single versus dual-earner families, wife's contribution to total employment income of 
husband-wife families and language of filed tax forms. Statistics on non-family persons provide details 
on age group, income group, sources of income and language of filed tax forms. Data for husband-
wife families, lone parent families and non-family persons can be requested starting in 1990 for over 
24,000 postal areas.  

Résumé : 

Tirés d'une banque de données publiée chaque année, des renseignements détaillés sont disponibles 
sur les familles époux-épouse, les familles monoparentales et les personnes hors-famille. Des 
données sur la famille peuvent être obtenues sur : les groupes d'âge des membres de la famille; le 
nombre d'enfants et leur âge; la taille moyenne des familles; l'échelle de revenu familial total selon 
l'âge du parent aîné et le nombre d'enfants; les sources du revenu familial; la dépendance 
économique; la participation à la population active; les familles à un soutien et à deux soutiens; la 
contribution de l'épouse au revenu d'emploi total des familles époux-épouse; et langue déclarée sur la 
déclaration de revenus. Les données sur les familles époux-épouse, les familles monoparentales et 
les personnes hors famille peuvent être obtenues pour les années d'imposition à partir de 1990 pour 
plus de 24 000 régions postales. 
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